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Zápis č. 1 ze zasedání rady Svazku 

DSO Svazková škola Stará Boleslav 

ze dne 8. 2. 2024 

 

Předseda Svazku pan Ing. Pecha přivítal přítomné členy Svazku a hosté, konstatoval, že jsou přítomni 

všichni členové Svazku. Svazek je usnášeníschopný. 

Příloha č. 1 Prezenční listina.  

1. Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu 

Předseda Svazku navrhl zapisovatelem Ing. Radku Kratochvílovou. Ověřovatelé zápisu Ing. Jarmilu 

Smotlachovou a Bc. Petra Obdržálka.  

Návrh usnesení č. 1: 

Členská schůze schvaluje zapisovatelku Ing. Radku Kratochvílovu a ověřovatele Ing. Jarmilu 

Smotlachovou a Ing. Bc. Petra Obdržálka.  

Výsledek hlasování: Pro:  13   Proti:  0   Zdržel se:  1 

Usnesení č. 1 bylo schváleno. 

 

2. Program zasedání  

- Volba členů kontrolní komise  

- Rozpočet Svazku 

- Obsazení pozice účetní Svazku 

- Prezentace architektů a návrh architektonické studie stavby školy 

- Vyslovení souhlasu s podáním žádosti o dotaci z MŠMT v rámci Výzvy č. 2, program 133 340, 

Podpora rozvoje infrastruktury základního vzdělávání zřizovaného obcemi a dobrovolnými 

svazky obcí – podprogram 133D 341. 

- Vyslovení souhlasu s podáním žádosti o dotaci z Ministerstva financí. 

-  Plán činnosti Svazku.  

- Přechod práv a povinností ze smlouvy o dílo uzavřené mezi Městem Brandýs nad Labem – 

Stará Boleslav jako objednavatelem a firmou CHYBIK+KRISTOF ASSOCIATED ARCHITECTS s. r.o. 

(IČO:03887707), sídlem Dominikánské náměstí 656/2, 602 00 Brno) haji zhotovitelem na DSO 

– informace 

- Diskuse 

Předseda Svazku vyzval přítomné k doplnění programu. Nikdo z přítomných nemá nic k doplnění 

programu.  

Návrh usnesení č. 2: 

Členská schůze schvaluje program zasedání.  

Výsledek hlasování: Pro:  14   Proti:  0   Zdržel se:  0 

Usnesení č. 2 bylo schváleno. 
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3. Volba členů kontrolní komise  

Předseda Svazku navrhl předsedu kontrolní komise pana Milana Šťastného. Členy kontrolní komise 

paní Ing. Barboru Krejčí, Ph.D. a pana Ing. Bc. Petra Obdržálka. Předseda Svazku vyzval přítomné 

k jiným návrhům. Nikdo z přítomných nemá jiné návrhy. 

Návrh usnesení č. 3: 

Členská schůze schvaluje předsedu kontrolní komise pana Milana Šťastného a členy kontrolní 

komise paní Ing. Barboru Krejčí, Ph.D. a pana Ing. Bc. Petra Obdržálka.  

Výsledek hlasování: Pro:  13   Proti:  0   Zdržel se:  1 

Usnesení č. 3 bylo schváleno. 

 

4. Rozpočet Svazku 

Všichni z přítomných obdrželi Rozpočet DSO na rok 2024, platební harmonogram, rámcový rozpočet 

nákladů, který je přílohou Smlouvy o vytvoření DSO Svazková škola Stará Boleslav.  

Předseda informoval o již zaplacených nákladech ze strany Města, tyto náklady jsou již ve výši 

15.165.119,96 Kč (architektonická soutěž, příprava projektu, administrace žádosti o dotaci, přeložka 

vysokého napětí ČEZ, apod.). Uvedená částka bude započtena proti povinné úhradě stanovené 

přílohou smlouvy o založení svazku. 

Předseda dále konstatoval, že všichni členové uhradili členský příspěvek. Navrhl, aby v letošním roce, 

konkrétně do 31. 3. 2024 všichni uhradili 10% z částky spoluúčast obcí. V rozpočtu položka investiční 

transfery od obcí. Finanční prostředky budou následně vloženy na vkladový účet.  

 

Návrh usnesení č. 4: 

Členská schůze schvaluje Rozpočet DSO Svazková škola Stará Boleslav na rok 2024 jako přebytkový.  

Výsledek hlasování: Pro:  14   Proti:  0   Zdržel se:  0 

Usnesení č. 4 bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení č. 5: 

Členská schůze schvaluje, že členové Svazku převedou na účet Svazku do 31. 3. 2024 10% částky 

stanovené v rámcové rozpočtu nákladů, který je přílohou Smlouvy o založení Svazku. Finanční 

prostředky budou uloženy na termínovaném účtu.  

Výsledek hlasování: Pro:  14   Proti:  0   Zdržel se:  0 

Usnesení č. 5 bylo schváleno. 

 

5. Obsazení pozice účetní Svazku 
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Předseda vyzval přítomné, aby navrhli či poptali ze svého okolí zkušenou účetní či účetního. Návrhy 

od členů Svazku předseda očekává do 16. 2. 2024. Poptá se pan Šťastný, paní Frajaová a paní Krejčí. 

Pokud nebude předložen žádný návrh Svazek provede marketingový průzkum trhu a vybere se účetní 

firma.  

 

6. Prezentace architektů a návrh architektonické studie stavby školy 

Architektonickou studii za zhotovitele firmu Chybik + Kristof s. r. o., představily dámy Ing. Arch. 

Pleskačová a Ing. arch. Natália Korpášová Projekt představily na 3D modelu a připravené prezentaci.  

Možnost veřejné prezentace v zúčastněných obcích, zástupci vyberou maximálně dvě obce, kde by se 

prezentace konala. Veřejná prezentace bude v kině v Brandýse nad Labem. Termín bude stanoven 

příští kontrolní den, tedy 14. 2. 2024 od 10:00 hodin v jednací místnosti na Městském úřadě 

v Brandýse, Masarykovo náměstí. Předseda Svazku připomenul, že každý delegát (za obec vždy 

jeden) se může pravidelných kontrolních dnů zúčastnit.  

Prezentace bude zaslána všem obcím do emailu.  

 

7. Vyslovení souhlasu s podáním žádosti o dotaci z MŠMT v rámci Výzvy č. 2, program 

133 340, Podpora rozvoje infrastruktury základního vzdělávání zřizovaného obcemi a 

dobrovolnými svazky obcí – podprogram 133D 341. 

Vyslovení souhlasu s podáním žádosti o dotaci z Ministerstva financí. 

 

Návrh usnesení č. 6: 

Členská schůze vyslovuje souhlasu s podáním žádosti o dotaci z MŠMT v rámci Výzvy č. 2, program 

133 340, Podpora rozvoje infrastruktury základního vzdělávání zřizovaného obcemi a dobrovolnými 

svazky obcí – podprogram 133D 341. 

Výsledek hlasování: Pro:  14   Proti:  0   Zdržel se:  0 

Usnesení č. 6 bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení č. 7: 

Členská schůze vyslovuje souhlasu s podáním žádosti o dotaci z Ministerstva financí. 

Výsledek hlasování: Pro:  14   Proti:  0   Zdržel se:  0 

Usnesení č. 7 bylo schváleno. 

 

8. Plán činnosti Svazku 

Zajištění přípravy projektové dokumentace, povolení stavby 11/2024, návrh průběhu financování, 

zajištění a zjišťování možností dotačních titulů, dotační manažer, technický dozor, BOZP, webové 

stránky k projektu.  
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Ing. Smotlachová navrhla pravidelné setkávání v intervalu 3 měsíců. Upozornila na možnost účasti na 

pravidelných kontrolních dnech. Také upozornila, že ve stanovách nám chybí možnost hlasování per 

rollam. Členská schůze souhlasí a navrhuje hlasovat o návrhu paní Smotlachové.  

Návrh usnesení č. 8: 

Členská schůze schvaluje doplnění stanov o ustanovení možnosti hlasování per rollam. Pověřuje 

paní právničku Mgr. Janáčkovou o doplnění tohoto ustanovení.  

Výsledek hlasování: Pro:  14   Proti:  0   Zdržel se:  0 

Usnesení č. 8 bylo schváleno. 

 

9. Přechod práv a povinností ze Smlouvy o dílo uzavřené mezi Městem Brandýs nad Labem – 

Stará Boleslav jako objednavatelem a firmou CHYBIK+KRISTOF ASSOCIATED ARCHITECTS s. 

r.o. (IČO:03887707), sídlem Dominikánské náměstí 656/2, 602 00 Brno) jako zhotovitelem 

na DSO Svazková škola Stará Boleslav - informace 

 

Paní právnička seznámila přítomné s připravenou Smlouvou o postoupení smlouvy, kterou mají 

členové k dispozici ve svých materiálech.  Paní Krejčí požádala o přeposlání Smlouvy, která byla 

doposud uzavřena mezi Městem a architekty.  

Návrh usnesení č. 8: 

Členská schůze schvaluje Smlouvu o postoupení smlouvy mezi Městem Brandýs nad Labem – Stará 

Boleslav jako objednavatelem a firmou CHYBIK+KRISTOF ASSOCIATED ARCHITECTS s. r.o. 

(IČO:03887707), sídlem Dominikánské náměstí 656/2, 602 00 Brno) a DSO Svazková škola Stará 

Boleslav.  

Výsledek hlasování: Pro:  14   Proti:  0   Zdržel se:  0 

Usnesení č. 8 bylo schváleno. 

 

10. Diskuse 

Pan předseda představil zástupce obce Tišice. Obec Tišice projevila zájem o přistoupení do Svazku, 

s možností odkoupení 30 míst z kapacity Svazkové školy. Pan předseda ujistil členské obce, že podíl 30 

míst by byl převeden z kapacity Města, za podmínek, které stanoví Zastupitelstvo Města.  

Předal slovo paní starostce obce Tišice, Janě Syrové, která členskou schůzi požádala o možnost 

přistoupení a případné stanovení podmínek tohoto vstupu. S možností zajištění kapacity 30 míst.  

Pan předseda reagoval, že nyní nelze o tomto hlasovat, musí se připravit na další zasedání přesné 

podmínky a finanční spoluúčast přistoupení obce Tišice. Členská schůze se vyjádřila, že pokud bude 

kapacita na úkor Města, nemá s přistoupení Tišic žádný problém.  

Členská schůze vznesla několik otázek k přistoupení, což je doprava z Tišic do města, zájem občanů, 

kam nyní chodí děti z Tišic a proč jen 30 míst, když ZŠ Tišice nyní má 164 žáků.  
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Pan místostarosta Bc. Končel reagoval, že doprava bude v případě zájmu ze strany rodičů řešena 

s Krajem. V ZŠ Tišice je nyní 164 dětí, ale i nadále některé děti chodí do Všetat, Kostelce nad Labem a 

nejvíc žáků dojíždí do Neratovic. Paní starostka Syrová, informovala, že nyní probíhá průzkum mezi 

občany, jestli by měli zájem o místa ve Svazkové škole St. Boleslav.  

 

Všem členům na závěr setkání byly předány podepsané Smlouvy o vytvoření dobrovolného svazku 

obcí. Paní Mgr. Houdková požádala o možnost zaslání podkladů k platbě 10% .  

 

 

Zapisovatel: ……………………………… 

 

Ověřovatel: ……………………………….   …………………………………………… 

 

Předseda DSO Svazková škola Stará Boleslav:  …………………………………………………………….. 

 

 

Datum pořízení zápisu 14. 2. 2024 


